



Phil Barrar,
Founder & CEO
Mylo

Phil Barrar is on a mission to help Canadians achieve their financial goals with Mylo, the app that rounds up your purchases and invests the spare change. Since launching Mylo in July 2017, Phil has raised \$14M from major Canadian financial institutions, acquired an asset management firm with \$140M in AUM, and even scored a deal on CBC's Dragons' Den. His work is frequently featured in major Canadian media, including BNN, CBC, The Financial Post, Global, and The Globe and Mail, and he speaks regularly to the startup and financial services industry as an expert on the future of finance. Most recently, Phil was named one of the Bay Street Bull's 30 under 30 for 2018, and a finalist for EY Entrepreneur of the Year 2018 and 2019.



Phil Barrar

Fondateur et PDG

Mylo

Phil Barrar s'est donné comme mission d'aider les Canadiens à atteindre leurs objectifs financiers à l'aide de Mylo, l'appli qui arrondit vos achats et investit votre petite monnaie. Depuis le lancement de Mylo en juillet 2017, Phil a obtenu 14 M\$ de financement de grandes institutions financières canadiennes et acquis une firme de gestion d'actifs ayant 140 M\$ en fonds sous gestion. Il a même décroché une offre à l'émission Dragon's Den sur les ondes de CBC. De plus, son travail fait fréquemment l'objet d'articles et de reportages dans les principaux médias canadiens, dont BNN, CBC, The Financial Post, Global et The Globe and Mail, et il intervient régulièrement dans le milieu des services financiers et des entreprises en démarrage en qualité d'expert de l'avenir de la finance. Dernièrement, il a été nommé dans la liste des « Bay Street Bull's 30 under 30 » de 2018, et finaliste du Grande Prix de l'Entrepreneur d'EY 2018 et 2019.